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Gaston Fernandez, urugwajski negocjator Cavaniego, udzielił wywiadu dla 

Ovacion w odniesieniu do negocjacji między graczem a Romą. Agent

piłkarski potwierdził zainteresowanie graczem.

- Jest oficjalna oferta dla Cavaniego. Skontaktowali się ze mną, aby przedstawić

formalną propozycję Walterowi Gugliemone [brat i reprezentant Cavaniego,

wyj.red.] i jeśli ta grupa nabędzie definitywnie Romę, chcą Edisona w drużynie.

Wszystko zależy od faktu czy uda się czy nie kupić Romę, gdyż mimo, że są

zaawansowane negocjacje, niełatwo jest dziś nabyć tam prestiżowy klub. Trzeba

wziąć pod uwagę wiele rzeczy, ale jednym z ich priorytetów, jeśli do tego dojdzie,

jest pozyskanie Cavaniego.

Dalej kontynuuje:

- Wiedzieli, że jestem człowiekiem bliskim Cavaniego i że rozmawiam z nim o innych

rzeczach, gdyż jego reprezentantem pozostaje brat Walter, ale zadzwonili do mnie,

powiedzieli, aby sprawdzić tą możliwość, zapewnili mnie, że to może być coś

poważnego i w ten sposób skierowałem się do Guglielmone. Uważają, że propozycja

jest dobra, ale jak powiedziałem ci wcześniej, nie oznacza to, że nabycie Edisona

jest zamknięte, gdyż najpierw grupa musi kupić Romę.
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